
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 26/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 711/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός θέσης τοποθέτησης περιπτέρου 
του Α. Αμανατίδη. 

 
         Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Μ. Παπαϊωνάννου, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, 
Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Βεσυρόπουλος,  Γ. Σουμπέκας, 
Α. Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 701/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 702/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 703/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 705/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 706/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Παπαδόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 708/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Κ. Κουτσαντάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 710/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος,  
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 711/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Γουναράς, Σ. Κουμτσίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 712/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Κούτρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 719/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 720/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 721/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 724/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 725/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη, που  έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τη διάταξη της παρ. 10 του άρθρου 9 του Ν.Δ. 1044/71 «Περί 
τροποποιήσεως, συμπληρώσεως και αντικαταστάσεως διατάξεων του Α.Ν. 
1324/1949 «περί προστασίας και αποκαταστάσεως των αναπήρων Πολέμου οπλιτών 
και Θυμάτων Πολέμου», κυρωθέντος δια του Ν.1487/1950 ως ούτως ισχύει νυν, 
όπως αυτό αντικαταστάθηκε με το άρθρο 2 του Ν. 1043/1980 «Περί τροποποιήσεως, 
συμπληρώσεως και αντικαταστάσεως διατάξεων τινών της «περί αναπήρων και 
θυμάτων πολέμου ισχυούσης νομοθεσίας» και τροποποιήθηκε με το άρθρο 10 του Ν. 
3648/2008 «Ρυθμίσεις θεμάτων αναπήρων πολέμου, προσωπικού του Υπουργείου 
Εθνικής Άμυνας και άλλες διατάξεις», το Π.Δ. 37/2009 «καθορισμός προϋποθέσεων 
κριτηρίων για τη χορήγηση αδειών εκμετάλλευσης περιπτέρων σε πολεμιστές 
Κύπρου, Άτομα με Αναπηρία και Πολυτέκνους», το Ν.3648/2009 «ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 
ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ», την υπ’ αριθ. 42/8-7-2011 απόφαση του Συμβουλίου Δ.Κ. 
Μακροχωρίου, για την τοποθέτηση του περιπτέρου του Αμανατίδη Άνθιμου του 
Κων/νου στο παρκάκι απέναντι από την εκκλησία του Τ.Προδρόμου Μακροχωρίου, 
στη γωνία μεταξύ των οδών Μ.Αλεξάνδρου και Βας.Γεωργίου (δεκαπέντε μέτρα πιο 
μέσα στο πεζοδρόμιο), την Τεχνική έκθεση της Δ/νσης Τεχνικού-Πολεοδομίας του 
Δ.Βέροιας, όπου προτείνονται δύο (2) εναλλακτικές θέσεις τοποθέτησης του 
περιπτέρου, όπως και την αίτηση-αναφορά-καταγγελία με αρ. πρωτ. 48554/2011 του 
Κωνσταντίνου Αμανατίδη του Δημητρίου, καθώς και την από 13/10/2011 νέα 
Τεχνική Έκθεση της υπηρεσίας του Δήμου μας με την οποία γνωμοδοτεί σχετικά με 
την τοποθέτηση του ανωτέρω περιπτέρου. 

Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δ.Σ. Βέροαις να αποφασίσει 
σχετικά με την οριστική θέση του περιπτέρου 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Αρχοντάκη: Υπάρχουν δύο θέσεις που προτείνει η Τεχνική Υπηρεσία και η 
τρίτη θέση που προτείνει η Δ.Κ. Μακροχωρίου, η οποία κρίθηκε ως ακατάλληλη από 
την Τεχνική Υπηρεσία, διότι ήταν επικίνδυνη.  
 Πρότασή μου είναι να εγκρίνουμε τη θέση στη συμβολή των οδών 
Β.Γεωργίου και Καβάλας, ως ασφαλέστερη.  
 Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Ο γιος μου δε μπορούσε να έρθει επειδή 
τα παιδιά του έχουν σοβαρό κινητικό πρόβλημα. Κάναμε την αίτηση ζητώντας τη 
θέση αυτή για το περίπτερο. Η αίτηση ήταν για τοποθέτηση στη συμβολή των οδών 
Β.Γεωργίου και Μ.Αλεξάνδρου. 

Αρχοντάκη: Δεν εγκρίνεται από την Τεχνική Υπηρεσία. 
Τσαβδαρίδης: Και ποια είναι η Τεχνική Υπηρεσία; Αν ήταν έτσι δε θα το 

συζητούσαμε στο Δ.Σ. 
Εσείς συμφωνείτε με τη θέση που προτείνει η Τεχνική Υπηρεσία; 
Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Δεν ξέρουμε αν μας βολεύει αυτή η θέση. 
Κουλουριώτης: (μιλά εκτός μικροφώνου, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 
Μιχαηλίδης: Πρόεδρε διαδικαστικά. Πρέπει να προηγηθεί ο Πρόεδρος της 

Δ.Κ. γιατί υπάρχει εισήγηση για τις θέσεις. Καταλαβαίνω άλλα πράγματα εγώ. 
Πρόεδρος: Ο κανονισμός λέει ότι προηγούνται οι αρχηγοί των παρατάξεων. 
Τσαβδαρίδης: Κε Αμανατίδη, η δική σας αίτηση αφορά το σημείο απέναντι 

από την εκκλησία και 15 μέτρα μέσα από το πεζοδρόμιο; 
Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Ακριβώς. 
Τσαβδαρίδης: Η Τεχνική Υπηρεσία προτείνει μια άλλη τοποθεσία. 

Συμφωνείτε με αυτήν; 
Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Δεν την γνωρίζω τη θέση. 
Εμείς θέλουμε τη θέση που ζητήσαμε. 



Κουλουριώτης: Ο κ.Αμανατίδης ζήτησε να πάει στη γωνία των οδών 
Β.Γεωργίου και Μ.Αλεξάνδρου, αλλά η Τεχνική Υπηρεσία ήταν αρνητική από την 
αρχή.  

Ήρθε, συζητήσαμε, βρήκαμε δυο θέσεις που τις ξέρει πολύ καλά ο 
κ.Αμανατίδης κι είπε ότι δεν τον βολεύει γιατί δε θα έχει πελατεία. Από τις 15 
Φεβρουαρίου ταλαιπωρούμαστε με αυτό. 

Είδαμε τη θέση που προτείνει ο ίδιος, συμφωνήσαμε ότι θα γίνει η διαδικασία 
και ξαφνικά ήρθε ο κ.Αμανατίδης και έστησε το περίπτερο μέσα στο πράσινο.  

Αν νομίζετε ότι πρέπει να μπει ένα περίπτερο μέσα στο πράσινο, ακριβώς εκεί 
που είναι πινακίδα ΚΟΚ, εγώ δε μπορώ να λάβω τέτοια απόφαση.  

Εγώ πήγα με όλους τους αντιδημάρχους κι επιλέξαμε κάποιο σημείο, χωρίς να 
λάβουμε υπ’ όψιν μας την απόφαση της Τεχνικής Υπηρεσίας και συμφωνήσαμε να 
μπει σε σημείο που δεν εμποδίζει. 

Στο σημείο που το έβαλε ο κ.Αμανατίδης εμποδίζει. Η απόφαση είναι να μπει 
επάνω σε πεζοδρόμιο που δεν οδηγεί πουθενά. Μπορεί να στηθεί εκεί το περίπτερο 
και δε θα ενοχλεί κανένα. 

Κατηγορούμαι αυτή τη στιγμή εγώ κι έχουμε αναφορές από τον κ.Αμανατίδη 
ότι εγώ χρηματίστηκα για να του δώσω θέση για το περίπτερο. 

Θεοδωρίδης: Είναι η πρώτη φορά που κάνει αίτηση για περίπτερο; Πότε ήταν 
η προηγούμενη; 

Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Έχει κάνει κι άλλη μια φορά αίτηση, το 
Φεβρουάριο του 2011. 

Έκτοτε, δεν ξέρω για ποιους λόγους, ο κ.Κουλουριώτης δεν απαντά ξεκάθαρα. 
Επιτέλους έφερε το θέμα στη Δ.Κ. Μακροχωρίου, ήσασταν κι εσείς παρών και 
αναγράφεται μέσα, εξετάστηκε ότι η θέση στη συμβολή των δρόμων Β.Γεωργίου και 
Μ.Αλεξάνδρου και 15 μέτρα μέσα… 

Θεοδωρίδης: Δε διαφωνούμε για αυτή τη θέση εμείς, αλλά η Τεχνική 
Υπηρεσία και μάλιστα είπαμε να έρθουμε στο Δ.Σ. κι αν το Δ.Σ. αποφασίσει ανάλογα 
να την πάρετε. 

Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Από τα 15 μέτρα ο κ.Κουλουριώτης θέλει 
να τα πάει άλλα 5-10 μέτρα πιο εκεί. 

Θεοδωρίδης: Δεν είναι έτσι. Είχε ορίσει τη θέση ο γιος σας, τον βόλευε εκεί 
πέρα για να μπορεί να πηγαίνει και στην τουαλέτα του συγγενή σας. Αυτή είναι η 
πραγματικότητα. Δηλαδή τα 3 μέτρα είναι το πρόβλημα; 

Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Αν φύγουμε από τα 15 μέτρα, θα έχουμε 
πρόβλημα με την εφορία… Στα 15 μέτρα συμφωνούμε. 

Βοργιαζίδης: Σας βολεύει κάποια από τις δύο θέσεις που προτείνει η Τεχνική 
Υπηρεσία; 

Κ.Αμανατίδης(εκπρ. Α.Αμανατίδη): Δεν τα γνωρίζω τις θέσεις. 
Νεστορόπουλος: Τη συγκεκριμένη θέση θέλει, που πήρε απόφαση η Δ.Κ. 
Πρόεδρος: Η πρότασή σας ταιριάζει με τις θέσεις της Τεχνικής Υπηρεσίας; 
Κουλουριώτης: Δεν ταιριάζει γιατί δεν το θέλει ο κ.Αμανατίδης κι όχι γιατί δε 

το θέλουμε εμείς… 
Πρόεδρος: Εμείς καλούμαστε να ψηφίσουμε τι ακριβώς; 
Κουλουριώτης: Εμείς πήραμε την απόφαση αυτή για τη θέση απέναντι από 

την εκκλησία, χωρίς να το ξέρει καν ο κ.Αμανατίδης. 
Τσαβδαρίδης: Κι αυτός συμφωνεί… 
Κουλουριώτης: Πως συμφωνεί; Αφού το έβαλε αλλού… 
Τσαβδαρίδης: Ο άνθρωπος αυτός έκανε μια συγκεκριμένη αίτηση και λέει 

θέλω τη θέση απέναντι από την εκκλησία, 15 μέτρα μέσα από το πεζοδρόμιο. Το 
συμβούλιο της Δ.Κ. γνωμοδοτεί ανάλογα.  Είναι Τρίτη φορά που φέρνουμε το θέμα 
στο Δ.Σ. και πρέπει να πάρουμε απόφαση. Θα είναι προς το καλό του Μακροχωρίου 
και του ενδιαφερομένου. Ας μην τον ταλαιπωρούμε άλλο τον άνθρωπο. Ο άνθρωπος 
δέχεται να μπει το περίπτερο στη συμβολή των δρόμων Β.Γεωργίου και 



Μ.Αλεξάνδρου, άρα η αίτηση συμπίπτει με αυτό που λέει ο κ.Κουλουριώτης και 
συμφωνούν και άλλοι, όπως ο κ.Βοργιαζίδης, γιατί η υπηρεσία γνωμοδοτεί.  

Κουλουριώτης: (Μιλά εκτός μικροφώνου, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση) 
Τσαβδαρίδης: Η κ.Αρχοντάκη κατέβηκε και είδε το μέρος και με τον 

κ.Θεοδωρίδη που το είδαμε, νομίζω ότι δε δημιουργεί πρόβλημα σε εκείνο το σημείο. 
Άρα έχουμε: Πρόεδρο Δ.Κ. Βοργιαζίδη, Αρχοντάκη, Θεοδωρίδη, που λένε ότι δε 
δημιουργεί πρόβλημα και σήμερα ξαφνικά δημιουργεί.  

Συμφωνήσαμε στα 15 μέτρα, θα το τοποθετήσει στα 15 μέτρα. Η υπηρεσία 
γνωμοδοτεί να πάει αλλού. Εμείς λέμε να συμμορφωθεί με τα 15 μέτρα, όχι να 
αλλάξουμε γνώμη επειδή η Τεχνική Υπηρεσία λέει τεχνηέντως αυτά που λέει.  

Ας ψηφίσουμε στα 15 μέτρα να τελειώνουμε. 
Δε νομίζω να έχουμε κανένα θέμα να μην εγκρίνουμε την τοποθέτηση του 

περιπτέρου απέναντι από την εκκλησία στο παρκάκι, στη γωνία μεταξύ των οδών 
Β.Γεωργίου και Μ.Αλεξάνδρου, 15 μέτρα πιο μέσα στο πεζοδρόμιο. Ας πάμε στα 15 
μέτρα. Ας αγνοήσουμε την Τεχνική Υπηρεσία να τελειώνει η υπόθεση.  

Το εισηγητικό βέβαια λέει κάτι άλλο, να πάει στην οδό Καβάλας. Εκτός από 
αυτό, έχω ένα έγγραφο στα χέρια μου που δεν υπάρχει στα εισηγητικά, για να πω και 
κάτι άλλο. Βοργιαζίδης Κωνσταντίνο, έγγραφο από 9/8/2011. Δεν το έχετε αλλά θα 
το καταθέσω στο Προεδρείο. Απάντηση προς Άνθιμο Αμανατίδη: Σας διαβιβάζουμε 
την με αρ. 42/2011 ομόφωνη απόφαση του Συμβουλίου Δ.Κ. Μακροχωρίου με την 
οποία πλέον μπορείτε να προβείτε στις απαραίτητες εργασίες τοποθέτησης του 
περιπτέρου σας απέναντι από την εκκλησία του Τ.Προδρόμου, στη συμβολή των 
οδών Β.Γεωργίου και Μ.Αλεξάνδρου, 15 μέτρα μέσα από το πεζοδρόμιο.  

Αν δεν το έστησε στα 15 μέτρα κακώς δεν το έκανε, σήμερα όμως, που του 
έχει πει κι ο κ.Βοργιαζίδη. Αν του πείτε σήμερα να το τοποθετήσει κάπου αλλού, τότε 
θα είστε ανακόλουθοι, με βάση αυτά που δώσατε ως θέσφατο στον πολίτη. Και 
επειδή υπάρχει η αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης στη Δημόσια Διοίκηση, δε 
μπορεί να υπάρχει ένα έγγραφο που να λέει βάλε το περίπτερο στη συμβολή των 
οδών Β.Γεωργίου και Μ.Αλεξάνδρου, 15 μέτρα μέσα από το πεζοδρόμιο και να του 
λέει σήμερα άλλα η Τεχνική Υπηρεσία. 

Κουλουριώτης: Για να μη λέμε κάτι άλλο, εγώ υπέγραψα το πρακτικό, ο 
κ.Τσαβδαρίδης δεν το υπέγραψε. Ο κ.Αμανατίδης έκανε αίτηση στο Δ.Βέροιας κι 
ήρθε στο Μακροχώρι στις 15/2 και ήθελε μετατόπιση του περιπτέρου από την αρχική 
θέση που ήταν στη συμβολή των οδών Μ.Αλεξάνδρου και Ναούσης. Ας 
συμφωνήσουμε ότι δεν του έκανε η θέση αυτή και ζητά να έρθει μπροστά στο 
προαύλιο της εκκλησίας.  

Του είπα ότι κάτι τέτοιο δε γίνεται κι η Τεχνική Υπηρεσία του πρότεινε δυο 
θέσεις. Η Δ.Κ. είπε για ένα άλλο σημείο, το οποίο και του το υπέδειξα παρουσία 
πολλών μαρτύρων και συμφωνήσαμε. Μάλιστα επικαλείται και συγγενή με τον οποί 
θα συμφωνήσει και για το θέμα της τουαλέτας κλπ. Εγώ δεν έχω κανένα πρόβλημα, 
όμως αυτός πηγαίνει μια μέρα και αυθαίρετα στήνει μια σκαλωσιά (όχι ο ίδιος, ο 
αδερφός του) στη μέση του πάρκου, δίπλα σε μια πινακίδα του ΚΟΚ.  

Όταν τον ρώτησα γιατί το έστηνε εκεί, μου είπε ότι ό ίδιος δεν ήξερε και να 
ρωτήσω τον αδερφό του. Εκ των υστέρων πήγε κι έστησε αυτός, όπως με κατηγορεί 
και εμένα εδώ ότι τα έστησε και πήγα εγώ και τα μάζεψα. Εμείς εκείνες τις ημέρες 
είχαμε πανηγύρι στο Μακροχώρι. Δεν είχαμε καμιά θέση περιπτέρου εκεί. Θέλει να 
το βάλει όχι στο σημείο που συμφωνήσαμε, αλλά μέσα στο πράσινο. Εκεί 
διαφωνούμε εμείς. 

Πρόεδρος: Πρόεδρε, επανέρχεται όμως τώρα ο κ.Αμανατίδης και συμφωνεί 
να μπει στη συμβολή των οδών. Επί αυτού θέλουμε την άποψή σας. 

Κουλουριώτης: Στο πλακόστρωτο, στο σημείο που συμφωνήσαμε στο 
συμβούλιο της Δ.Κ. Έχουμε πάρει άλλωστε τέτοια απόφαση. 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι περιττεύει κάθε άλλη συζήτηση. 
Κουλουριώτης: Μα ο κ.Αμανατίδης δε συμμορφώνεται με τη θέση αυτή. 



Νεστορόπουλος: Είναι γεγονός ότι η οικογένεια Αμανατίδη έχει σοβαρότατο 
πρόβλημα κι εμείς εδώ τους ταλαιπωρούμε.  

Πρέπει σήμερα να λάβουμε μια απόφαση. Δεν την τοποθέτησε αυθαίρετα τη 
βάση ο κ.Αμανατίδης. Την τοποθέτησε κατόπιν του εγγράφου του κ.Βοργιαζίδη, που 
του απέστειλε και την απόφαση της Δ.Κ. 

Πιστεύω τον Πρόεδρο της Δ.Κ. που μέτρησε την απόσταση και τη βρήκε 
μικρότερη των 15 μέτρων, αλλά αφού συμφωνεί ο εκπρόσωπος του κ.Αμανατίδη κι η 
Δ.Κ. Μακροχωρίου, να συμμορφωθεί ο κ.Αμανατίδης με την απόσταση των 15 
μέτρων και να τελειώνουμε. Ας μην πάμε στις θέσεις που προτείνει η Τεχνική 
Υπηρεσία, γιατί η διασταύρωση των οδών Καβάλας και Β.Γεωργίου θεωρώ ότι είναι 
ένα επικίνδυνο σημείο. 

Θεοδωρίδης: Όταν κατηγορούμαι κι εγώ ότι έχω κάνει παράβαση καθήκοντος, 
θα πρέπει να μου ζητήσουν μια συγγνώμη. Από πού προκύπτει η παράβαση; Εμείς 
συμφωνούμε από την αρχή για τη θέση που τώρα αποδέχεται ο κ.Αμανατίδης.  

Η Τεχνική Υπηρεσία γνωμοδοτεί και εμείς είπαμε ότι από τη στιγμή που 
μπορούμε να το ξεπεράσουμε, λέμε για αυτή τη θέση. Αλλά ο κ.Αμανατίδης δεν 
έκανε από την αρχή αυτό το πράγμα, απεναντίας κατηγόρησε τον Πρόεδρο ότι του 
ζήτησε λεφτά για να του δώσει θέση κι εγώ έκανα παράβαση καθήκοντος. 

Λαζαρίδης: Προκρίνουμε μια θέση για την οποία η Τεχνική υπηρεσία είναι 
αντίθετη για λόγους ασφαλείας; Αυτό κάνουμε; Δεν πρέπει να έχουμε και την άποψη 
της Τεχνικής Υπηρεσίας; Υποτίθεται ότι τα κριτήριά της είναι αντικειμενικά, ενώ τα 
δικά μας υποκειμενικά. 

Δημιουργούμε προηγούμενα κ.Τσαβδαρίδη. 
Πρόεδρος: Είναι δεσμευτική η πρόταση της Τεχνικής Υπηρεσίας; 
Λαζαρίδης: Όχι. 
Πρόεδρος: Άρα είναι όργανο συμβουλευτικό.  
Κυρίαρχο όργανο για να αποφασίσει είναι το Δ.Σ. 
Λαζαρίδης: Λαμβάνουμε υπόψιν ζητήματα ασφάλειας; Όχι. Τα κριτήριά μας 

είναι άλλα. 
Πρόεδρος: Κάνω το διάλογο για να καταλήξουμε κάπου. Σε αυτό το χώρο 

φαίνεται να συμφωνούν οι περισσότεροι. 
Βοργιαζίδης: Εμείς δώσαμε αυτό το έγγραφο. Ο κ.Αμανατίδης όμως 

τοποθέτησε τη βάση εντός του πρασίνου, ενώ το έγγραφο έλεγε στο πλακόστρωτο. 
Εμείς προφανώς συμφωνούμε με τη θέση. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε επομένως με την πρόταση όπως διαμορφώθηκε, για 
την τοποθέτηση του περιπτέρου στη συμβολή των οδών Β.Γεωργίου και 
Μ.Αλεξάνδρου, 15 μέτρα μέσα από το πεζοδρόμιο; 

Λαζαρίδης: Η Υπηρεσία πρόσφατα κατάργησε τη δυνατότητα αριστερής 
στροφής προς το πάρκιγκ του Ζερβού. Θα λέμε μελλοντικά ότι κακώς έγινε γιατί δε 
χρειάζεται ή δεν έχει κίνηση; Αυτό εννοώ ότι δημιουργούμε προηγούμενο. Μπαίνουν 
ζητήματα ασφαλείας πλέον. 

Κορωνάς: Πρόεδρε, δικαιολόγηση ψήφου. 
Εγώ ασπάζομαι την άποψη του αντιδημάρχου ότι υπάρχει θέμα ασφάλειας κι 

επομένως η γνωμοδότηση δεν είναι απλά μια γνωμοδότηση, αλλά είναι υποχρεωτική 
η εφαρμογή. Επιφυλάσσομαι για τη θέση αυτή, μια που δεν υπάρχει γνωμοδότηση 
και θα δώσω λευκή ψήφο.   

Β.Παπαδόπουλος: Για τους ίδιους λόγους δίνω κι εγώ λευκή ψήφο. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση όπως διαμορφώθηκε; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ.Κορωνάς, 

Β.Παπαδόπουλος, Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ι.Σοφρόνωφ, 
Γ.Μελιόπουλος 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 17-10-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 



2.- Την αίτηση του Άνθιμου Αμανατίδη. 
3.- Την αριθ. 42/2011 απόφαση του συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 
Μακροχωρίου. 
4.- Την από 13-10-2011 τεχνική έκθεση της αρμόδιας υπηρεσίας του Δήμου. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και αυτές του 
άρθρου 9 του Ν. 1043/80. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την τοποθέτηση του περιπτέρου του Άνθιμου Αμανατίδη του 
Κωνσταντίνου στο πάρκο απέναντι από την εκκλησία του Τ.Προδρόμου, στη 
συμβολή των οδών Μ.Αλεξάνδρου και Β.Γεωργίου (δεκαπέντε μέτρα πιο μέσα στο 
πεζοδρόμιο, επί του πλακόστρωτου), στη Δ.Κ. Μακροχωρίου.  
 Το ακριβές σημείο τοποθέτησης του παραπάνω περιπτέρου θα υποδειχθεί από 
την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  711 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Μπατσαράς  
Π. Παυλίδης  Ι. Χειμώνας  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας  Μ. Τέτος  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 
 
 
 


